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Svar på interpellation Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden 
 
Jag väljer att svara enbart på punkterna utan någon direkt sammanfattning då jag tycker att Peter 
Book svar vid den inledande interpellationen, KF den 25 september, i det här ämnet är tillräcklig. 
 

1.  Har det inom Utbildnings- och arbetsmarknadsnämndens verksamhetsområde genomförts 
någon utbildning om barnkonventionen? Finns det fortlöpande utbildningsinsatser?  

 
Svar Alla chefer inom Utbildningsförvaltningen samt dåvarande nämnd genomförde utbildning när 
barnkonventionen blev lag. Även kuratorerna genomgick utbildning då de har en mycket viktig roll på 
våra enheter då de har många samtal med våra barn/elever. Avseende fortlöpande 
utbildningsinsatser se svar punkt 4. 
 

2.  Har det givits någon extern information om barnkonventionen? Finns det fortlöpande 
informationsinsatser?  

 
Svar: Inget enbart från Utbildningsförvaltning 
 

3.  Har Utbildnings- och arbetsmarknadsnämndens fastställt någon policy eller handledning 
rörande hur barnkonventionen och barnets bästa ska beaktas?  

 
Svar Förvaltningen har tagit fram en mall för risk- och konsekvensanalys som ska genomföras inför ev 
beslut. Denna är framtagen med barnkonventionen i beaktande. 
I våra byggprojekt (både ny- och ombyggnationer) beaktas barnens perspektiv och de är delaktiga i 
framför allt framtagande av utemiljöer. Inom förskola är det oftast 4-5-åringarna som work-shop 
med våra lokalsamordnare och inom grundskola/gymnasium går vi vi elevråden. Ex är Hummelsta 
förskola och dess utemiljö, Korsängsskolan när vi byggd om på Nyborg och en ny skolgård skulle 
anläggas samt på gymnasiet vid ett flertal tillfällen kring nya gymnasieskolan. 
Barnkonventionen ingår så klart i det demokratiuppdrag som våra läroplaner också har, så för oss 
ingår den i undervisningen. 
 

4.  Vilka brister finns det, enligt din uppfattning, hos Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden 
och inom Utbildningsförvaltningen och skolväsendet vad gäller att följa barnkonventionen? 

 
Svar Inga brister, men det är ett ämne som man måste jobba med för att kunna utveckla  
 
  
Magnus Johansson 
Ordförande  
Utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden 
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